



## HJØRRING RIDEKLUB

### BESTYRELSESMØDE

Dato 9.12.21

Deltagere: Inge-Britt, Torben, Jens Christian, Rasmus, Karina Jette Brit, Henriette og Mary

Punkter	Drøftelse	Beslutning/ansvarlig
<b><i>Faste punkter:</i></b>		
<b>1. Godkendelse af referat fra sidste møde</b>		Mary printer ud til næste møde til underskrift
<b>2. Nyt fra daglig leder</b>	<ul style="list-style-type: none"><li>• Lyset er lavet i gæstestalden</li><li>• Stalden er status qua ift. pladser</li><li>• Vi skal have kigget på vandpumper</li></ul>	
<b>3. Økonomi - Torben</b>	<ul style="list-style-type: none"><li>• Økonomien kører umiddelbart som vi har forventet</li></ul>	
<b>3.1 Økonomiske prioriteringer</b>	<ul style="list-style-type: none"><li>• Forskellige tilbud om at skifte lys ud: der skal tages stilling til, hvad vi skal have lavet og om vi vil tage imod tilbuddet om.</li></ul>	
<b>4, Personalsituationen</b>	<ul style="list-style-type: none"><li>• Aftenvagterne kører nu med de tre personaler</li><li>• Vikar tilknyttes</li></ul>	

<b>5. Skoleheste/Elevheste</b>	<ul style="list-style-type: none"> <li>• Dyrelæge har kigget på tænder og der er flere der skal gennemtjekkes.</li> <li>• Tulle har lidt udfordringer men er blevet tjekket og lige umiddelbart er der ikke noget (evt. en sadel der driller)</li> <li>• Ferie den 17.12</li> <li>• Der er skrevet ud, at vi skal være obs på, at hvis man er nær kontakt så opfordres der til at man får en negativ test m.m</li> </ul>	
<b>6. Klubmodul</b>	<ul style="list-style-type: none"> <li>• Alle regninger (på nær en) er betalt og det kører rigtig fint</li> </ul>	
<b>7. Nye staldkontrakter</b>	<ul style="list-style-type: none"> <li>• Vi har ikke nået at få kigget på staldkontrakter</li> <li>• Der skal skrives at selvpas-bokse selv står for fodring. Det skal præciseres at det ikke er rideskolens ansvar, hvad der er i bøtterne. Vi skal kunne garantere for fødevarer sikkerheden</li> <li>• Arbejde med at revidere ift. en måneds opsigelse i kontrakterne</li> <li>• Der skal præciseres, at en boks man fraflytter ikke kan overdrages til anden. Denne boks overgår til rideklubben.</li> </ul>	
<b>8. Nyt fra udvalg</b>		
<b>9. Sponsorudvalget</b>	<ul style="list-style-type: none"> <li>• Fonde og legaterudvalget afholdte møde i går (8.12)</li> <li>• Her er der blevet aftalt, at der søges til "bane 2" så vi kan få en god udendørsbane. Her kan vi ligeledes evt. få tilskud fra Stigbøjlen alt afhængig af, hvor meget vi kan samle ind</li> <li>• Undersøger ligeledes om gummibane</li> </ul>	

	<ul style="list-style-type: none"> <li>• Vi skal have kigget på et decideret sponsorudvalg</li> </ul>	
<b>10. Stævneudvalget - Henriette</b>	<ul style="list-style-type: none"> <li>• Fint stævne, banerne var gode, det gik godt</li> <li>• Vi skal VIRKELIG have hjælp til stævner, hvis det skal kunne lade sig gøre fremadrettet</li> <li>• Forslag til at vi hænger datoerne op for stævner med forskellige udvalg man kan melde sig til på</li> <li>• Forslag til et årshjul</li> <li>• Ideer til, hvordan vi motiverer til at hjælpe til</li> <li>• Evt. opsparing til - ønsker</li> </ul>	<ul style="list-style-type: none"> <li>• Vi laver årshjul</li> </ul>
<b>10.1 Etablissement – Torben og Rasmus</b>	<ul style="list-style-type: none"> <li>• Lys og bokse (der skal rokkeres rundt og skabes flere bokse inden nytår)</li> </ul>	Rasmus kigger på bokse og kigger på døren ved rytterstuen inden nytår
<b>10.2 forretningsudvalget</b>	<ul style="list-style-type: none"> <li>• Har talt om økonomi i dag og får afsendt til revisoren</li> </ul>	
<b>10.3 Stigbøjlen</b>		
<b>10.4 Kløverblomsten</b>		
<b>10.5 Cafeteriaet</b>		
<b>11. Indkomne punkter</b> 1. Dressur møde 2. Personlige samtaler 3. Wrap ved gæstestalden 4. Arbejdsdag 5. Kursus 6. Generalforsamling og varsling af dato 7. Tonen i vores klub	1. Der er tilbudt at mødes med gruppen der har ønsket en ændring dette bliver gennemført den 14.12 2. Samtaler om adfærd og tone 3. Vi skal have en vurdering af, hvor meget wrap der ligger rundt om og ud fra denne vurdering træffe beslutning om, hvornår der skal laves om på forholdene. Altså hvor	1. Der er indkaldt til møde den 14.12 2. Dette følges op på 3. Henriette undersøger hvor meget der ligger rundt om

	<p>meget og hvor der må ligge wrap. Her er forslaget, at der må ligge wrap svarende til en palle og ellers på trailerpladsen (max i to lags højde) til samme pris som trailerpladsprisen. Derudover skal vi undersøge, om containeren bliver brugt. I øvrigt har der været en reducere af halm og wrapforbruget det seneste år</p> <p>4. Der skal varsles en arbejdsdag, hvor der blandt andet Derudover skal ryddes op i bomrummet.</p> <p>5. Der varsles kursus den 29. og 30. januar men hallen er ikke lukket for andre.</p> <p>6. Der skal varsles dato (dato den 28.2)</p> <p>7. Den gode tone på HJR og på de sociale medier skal nu have en særlig opmærksomhed og fremhæves som et fokuspunkt, så vi kan understøtte den gode og konstruktive dialog. Vi arbejder på at udvikle retningslinjer for dette. Og fra 1. januar vil der være skærpede omstændigheder, hvis dette ikke overholdes og kan i sidste ende medføre udelukkelse fra diverse platforme.</p>	
<p><b>12. Evt.</b></p>	<p>Nyt punkt inden næsten møde ift. omkostninger foder (selvpas og fuld pas)</p>	